
 

 

Zápisnica zo zasadnutia 06. obecného zastupiteľstva obce Hodkovce zo dňa 29.05.2023 

 

Prítomní: 

Juraj Kozel 

Mgr. Peter Kozel 

Ing. Lucia Dujava 

Bc. Martina Sičáková 

Bc. Antónia Skasková 

Bc. Gabriel Varga 

Miroslav Dubovský 

 

Návrh programu zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu, určenie zapisovateľa a schválenie overovateľov zápisnice   

3. Použitie rezervného fondu na výdavky obecného úradu  

4. Stanovisko poslancov k nezaplatenej faktúre pre MAS Rudohorie 

5. Schválenie PHSR 2023-2027 (program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce)  

6. Rôzne 

7. Záver  

  

1. Starosta obce privítal poslancov a všetkých zúčastnených občanov v priestoroch obecného úradu. 

2. Starosta prečítal program OZ a poslanci tento program doplnili o bod číslo 6, a to projekt pre stavebné 

povolenie prechodu pre chodcov na ceste II. Č. 2548 a jednohlasne schválili program OZ (uznesenie č. 25/2023). 

Za zapisovateľa bola určená Bc. Antónia Skasková a overovateľov Bc. Gabriel Varga a Ing. Lucia Dujava. 

 

3. Starosta oboznámil poslancov o zmene vyplácania daní, nakoľko sa v tomto období znížil príjem pre Obec, 

chod obecného úradu nie je finančne zabezpečený. Starosta navrhol aby sa presunuli výdavky z rezervného fondu 

v hodnote, ktorú určí účtovník v najbližšom období. 

Poslanci po oboznámení sa s týmto návrhom jednohlasne schválili  (uznesenie č.26/2023). 

 

4. Starosta predložil poslancov faktúru č. 39 z roku 2020 od MAS (miestna akčná skupina) RUDOHORIE, o.z. 

so sídlom Hrdinov SNP 152, Medzev, IČO: 42102219 za mimoriadny členský príspevok pre Miestnu akčnú 

skupinu Rudohorie, o.z. za rok 2020 na základe uznesenia č. 16/2020 zo dňa 26.05.2020 o sume 1000 eur. Dátum 

prijatia faktúry č. 39/2020 Obecného úradu Hodkovce dňa 04.08.2020. Starosta bol upozornení o nevyplatení 

faktúry. P. Gabriel Sobota sa nezúčastnil stretnutia MAS Rudohorie, o.z. v čase schvaľovania mimoriadneho 



 

 

členského príspevku a nesúhlasil s mimoriadnou platbou. Starosta ďalej uviedol, že obec neeviduje žiadnu 

faktúru v účtovníctve, vzhľadom na to, že sa jedná o rok 2020 a uviedol, že nie je možné to spätne vyplatiť. L. 

Dujava sa spýtala na penále nakoľko je to záležitosť 3 rokov, starosta uviedol, že bol zatiaľ iba upozornení. P. 

Kozel požiadal starostu, aby MAS RUDOHORIE, o.z. požiadal o uznesenie č. 16/2020, nakoľko nevieme na 

základe čoho bol schválený mimoriadny členský príspevok. Poslanci zobrali na vedomie nevyplatenú faktúru č. 

39/202 (uznesenie č. 27/2023). 

 

5. Starosta predložil poslancom návrh Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Hodkovce 2023-2027 

s platnosťou do r. 2030. Poslanci tento  návrh jednohlasne schválili (uznesenie č. 28/2023). 

 

6. Starosta predložil projekt pre stavebné povolenie prechodu pre chodcov k autobusovej zastávke – smer Košice. 

Poslanci zobrali na vedomie projekt (uznesenie č. 29/2023), vyslovili nesúhlas s navrhovaným prechodom, 

nakoľko je zakreslený cca 30 metrov od autobusovej zastávky smerom do Košíc. Ďalej nesúhlasia s tým, aby sa 

vybudoval cca 30 metrový chodník, zbytočné náklady pre obec. Poslanci navrhli, aby sa skrátil úsek od zastávky 

k prechodu pre chodcov na cca 8 metrov. Starosta uviedol, že projekt vráti projektantovi na prepracovanie. 

 

7. Starosta v tomto bode predložil a informoval o nevyplatených faktúrach (cca 14) za minulé volebné obdobie, 

týkajúce sa požiarnej ochrany, paušálne výdavky za služby a iné. Starosta oboznámil poslancov o novej zmluve 

a vypracovaní požiarnej ochrany obecného úradu a všetkých náležitostí vyplývajúce zo zákona. Ďalej starosta 

informoval o projektoch ČOV, ktoré boli vypracované priebežne cca každé 3 roky. Potrebu vyhľadať územné 

rozhodnutie ČOV, aby sa mohla obec zapojiť do výzvy o spolufinancovanie ČOV, ktorá je už otvorená. 

V diskusii sa o slovo prihlásil občan p. M. Dubovský, ktorý poukázal na nečinnosť obecného úradu za minulé 

volebné obdobie ohľadom nevyplatenej faktúry p. Ryňaka za služby cca 20 000 eur, z toho cca 1600 eur súdne 

trovy. Ďalej sa spýtal, že prečo nájomná zmluva s P. Kožejom trvá dlhšie ako volebné obdobie a prečo sa platí 

nájom mesačne. Starosta informoval, že takto to je uvedené v chválenej nájomnej zmluve. Ďalej občan M. 

Dubovský informoval, že sa nekosí pri jeho pozemku, ale súkromné pozemky, a keď sa pokosí sa necháva tráva 

2 týždne nepohrabaná. Ďalej informoval o parcele 256/11, smer od nádrže k cintorínu, na ktorej je umiestení plot 

hneď pri ceste, bez zeleného pásu, čo môže ovplyvniť premávku vozidiel v budúcnosti. Poslanci požiadali 

starostu o častejšie kosenie areálu v okolí ihriska, nakoľko ho navštevujú deti a tráva je vysoká s výskytom 

kliešťov. Starosta oznámil, že kosenie sa vykonáva na etapy, podľa počasia. L. Dujava opätovne požiadala 

starostu o vyriešenie situácie s Kositom, t. j. zber odpadu zo súkromnej cesty. Poukázala na to, že občanom, ktorý 

majú prístup k domom zo súkromnej cesty firma Kosit nevynáša odpad za ktorý riadne platia. Starosta navrhol 

stretnutie s občanmi ktorých sa to týka, aby sa dohodli ako túto situáciu vyriešiť. 

8. V závere starosta poďakoval všetkým prítomným poslancom i M. Dubovskému za účasť a ukončil OZ. 

 

 

 

 

 

Zápisnicu napísala Antónia Skasková 

Overovatelia: 

Gabriel Varga  ....................................                                                    Juraj Kozel 

Lucia Dujava ..........................................                                               starosta obce 


